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"Powinniśmy w jak największym stopniu pomóc przedsiębiorcom oraz chronić miejsca pracy
w naszym mieście" - pisze czworo iławskich radnych w interpelacji do burmistrza. Apelują o
prace nad "lokalnym pakietem osłonowym" w związku z gospodarczymi skutkami panującej
pandemii koronawirusa.

Pod interpelacją, złożoną 23 marca, podpisali się przewodniczący iławskiej rady Michał Młotek i
przewodniczący stałych komisji Rady Miejskiej w Iławie Ewa Jackowska, Aneta Rychlik i Tomasz
Woźniak. 

O co zaapelowali do Burmistrza Iławy Dawida Kopaczewskiego? 

- O opracowanie informacji o możliwościach i kompetencjach samorządu w zakresie wprowadzenia
ulg, zwolnień i ułatwień i opublikowanie jej w formie lokalnego pakietu osłonowego.

- Powinniśmy w jak największym stopniu pomóc przedsiębiorcom oraz chronić
miejsca pracy w naszym mieście - komentują autorzy interpelacji.



- O analizę tegorocznego budżetu i rezygnację z tych wydatków, także w miejskich jednostkach,
które z punktu widzenia funkcjonowania miasta nie są niezbędne.

- Ważne jest wypracowanie oszczędności, w każdym możliwym obszarze -
podkreślają radni. - W chwili obecnej powinniśmy się skupić wyłącznie na
zabezpieczeniu podstawowych potrzeb mieszkańców, wsparciu przedsiębiorców i
realizacji najważniejszych inwestycji - uważają.

- O wystąpienie w późniejszym czasie do Prezesa Rady Ministrów o przygotowanie pakietu
kompensacyjnego dla jednostek samorządu terytorialnego.

Burmistrz udzielił już odpowiedzi.

- 17 marca br. poleciłem pracownikowi odpowiedzialnemu za kontakt z
przedsiębiorcami przygotowanie propozycji ułatwień, które moglibyśmy
zaproponować lokalnym firmom - poinformował Dawid Kopaczewski. - Obecnie
analizujemy nasze możliwości, które - jak zapewne Państwo wiedzą - są bardzo
ograniczone. Jednocześnie pragnę zapewnić o analizie budżetu na 2020 rok pod
kątem wydatków. Dotyczy ona zarówno urzędu miejskiego, jak i wszystkich
podległych jednostek. Zgadzam się z Państwem, że pomoc przedsiębiorcom oraz
zabezpieczenie podstawowych potrzeb mieszkańców powinny być dla nas
priorytetem. 

Do tematu wrócimy.
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